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vAš DOPIS ČJ:

ZE DNE:

NAŠE ČJ.: UMCP21/O7040/2021

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: DiS. Helena Gryčová

TEL.: 281012928

E-MAIL: helena.grycova©praha21 .cz

DATUM: 04.05.2021

Zápis zjednání Komise Zdravá městská část a MA21

ze dne 03. 05. 2021

Místo konání:

Velká zasedací místnost ÚMČ Praha 21, Staroklánovická 260

Praha — Újezd nad Lesy 190 16

Přítomni: předseda komise: Petr Duchek

Mgr. Lenka Danielová

Bc. Radka Lipanovičová

Lenka Krátká

Ing.Jitka Carbolová

Milan Samec

Bc. Markéta Slavíková

tajemník: Helena Gryčová

host: Ing. Šárka Zátková

ov-v

host: Zdeněk Ruzicka

Omluveni: Ing.JosefRoušal

Neomluveni: Ing. Klára Zezulová

Program:

1. Volba nového místopředsedy/ místopředsedkyně komise

2. Projekty zařazené do participativního rozpočtu

3. Anketa ohledně strategického rozvoje obce
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Průběh jednání:

Jednání Komise ZMČ a MA21 zahájil její předseda p. Duchek. informoval členy komise o

tom, Že byljmenován politikem MA21 a nyní bude v užším kontaktu s radou MČ. Prvnídva

počiny, které ve funkci politika udělal byly, že se zúčastnil Valné hromady NSZM. Tuto

videokonferenci zhodnotil jako zajímavou z pohledu poznání nových tváří, ale krom

internetových odkazů s nulovým množstvím informací pro praktické využití.

Dalším krokem, který udělal, bylo, že informoval na facebooku o zapojení MČ Praha 21 do

celopražské kampaně — ankety „Pocitová mapa Zdravá Praha 2021“. Popsal celou kampaň

s otázkami jako přínosnou a platformu pro odpovědi jako velmi jednoduchou k vyplnění.

Celkemje pro naší MČ připraveno 15 otázek (8 celopražských + 7 místních). Koncem roku

budeme mít zdarma výstup 2 odpovědí na otázky. Uvedl, že abychom pocitovou mapu

vyhodnotili jako přínosnou, mělo by se jí zúčastnit alespoň 300 občanů.

1. Volba nového místopředsedy / místopředsedkyně komise

Pan předseda informoval otom, že vzhledem k tomu, že bývalá místopředsedkyně komise

pí. Ponicová rezignovala na svoji funkci, je třeba zvolit nového místopředsedu nebo

místopředsedkyni.

Členové komise podali tyto návrhy na nového místopředsedu:

— pí. Carbolová navrhuje pana Zdeňka Růžičku

- pí. Slavíková a pí. Lipanovičová navrhují pana Milana Samce

Vzhledem ktomu, že pan Růžička není členem komise a teprve bude jmenován radou,

rozhodl pan předseda o ponechánítohoto bodu programu na příštíjednání komise.

2. Projekty zařazené do participativního rozpočtu

Členové komise byli informováni o tom, že sběr návrhů do participativního rozpočtu byl

ukončen a v současné chvíli probíhá vyhodnocení realizovatelnosti jednotlivými odbory.

Následně půjdou návrhyještě k posouzení radě MČ, zda nejsou v rozporu se strategickým

plánem MČ. Samotné zveřejnění projektů proběhne až po projednání radou. Celkemjsme

obdrželi 15 návrhů, z nichž 3 návrhy byly rovnou vyloučeny z důvodu rozporu s pravidly

participativního rozpočtu. V květnovém Újezdském zpravodaji toto již bylo uveřejněno.

P. Samec zdůraznil, že do rady se dostanou k posouzení jen ty náměty, které odbory

vyhodnotí jako realizovatelné, jsou majetkově v pořádku a bude ověřena odhadovaná

cena.

Pí. Zátková informovala otom, že rada může rozhodnout 0 navýšení rozpočtu a

realizovat projekty v ceně nad rámecjiž uvolněných peněz na participativní rozpočet.

Pí. Carbolová by ráda vrámci prezentace návrhů zahrnula i osobní představení

samotnými navrhovateli. Ideálně přímo v navrhovaných lokalitách jednotlivých projektů.

Další možností diskutovanou členy komise, byla prezentace návrhů navrhovateli vjeden

čas, na jednom místě (například na multifunkčním hřišti) za přítomnosti jednotlivých

navrhovatelů a zástupců odborů MÚ. Případně formou promítání prezentace,

profesionálně moderovanou. Tak, aby to mělo ucelený formát.
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Pakje potřeba zajistit, aby v Újezdském zpravodaji byla informace o tom, že se bude dané

představení návrhů konat.

Výše zmíněné by se konalojen za předpokladu dobré epidemiologické situace.

3. Anketa ohledně strategického rozvoje obce

Pí. Danielová zmínila, že na minulém jednání komise se schválilo konáníveřejného fóra.

Bohužel vzhledem ke špatné epidemiologické situaci žádné fórum pořádané nebylo.

Členům komise navrhla, zda by nebylo vhodné uspořádat alespoň anketu či sociální

šetření. Online formou vzhledem k problému s covidem.

Pan předseda zmínil, že vsoučasné chvíli probíhá „pocitová mapa" a bylo by vhodné

počkat, jaká bude účast vtomto projektu. U tzv. kulatých stolů bývá účast nízká, zvelké

části jde o stále stejné občany doplněné menší zájmovou skupinou, která přijde

jednorázově prosadit řešení svého problému (vypovídající hodnota těchto akcí je pak

dlouhodobě diskutabilní).

P. Samec navrhl komisi, že by každý zčlenů komise připravil návrh ankety, připravil

strukturu dotazů a navrhl jakým způsobem anketu provést, tak aby oslovila co největší

skupinu lidí.

Pan Duchek navrhl, že by anketa mohla probíhat například před podzimními volbami,

před volebními místnostmi. Dále se diskutovala možnost zapojení studentů s dotazníky

před Lidlem/Penny apod., zapojení Mobilního rozhlasu či motivováni občanů kvyplnění

ankety lístkem zdarma na letní kino či jiným „darem".

Vhodná by podle p. předsedy byla také forma výběru spředem daných námětů a

problémů k řešení, o kterých městská část ví. Do ankety napsat základní sadu nápadů,

realizovatelnost, cenovou nákladovost atd. a občané by vybrali, co zrealizovatjako první

atd.

Pí. Zátková informovala komisi o tom, že rada vsoučasné chvíli diskutuje o aktualizaci

strategického plánu, který MČ končí vroce 2022. Součástí strategického plánu jsou i

jednotlivé průzkumy a ankety.

Pí. Carbolová navrhla k veřejnému řešení dva projekty — dětské hřiště v Druhanické ulici a

park Zbyslavská. Komise byla informována, že dětské hřiště v Druhanickéjejiž ve výstavbě

a park Zbyslavská je realizován ve spolupráci s projektanty/architekty. V současné chvíli

zapojení veřejnosti není už vhodné.

4.Různé

Komise se dohodla na dalším konáníjednání komise dne 14.6.2021 od 17.30 hod.

   

Zapsala a vyhotovila dne 3.5. 2021 — tajemnice komise Helena Gryčová

Ověřil, dne 5.5.2021 předseda komise p. Petr Duchek
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